
 
 

ACTA PLE NUM. 7/96 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 25 DE JULIOL DE 1996. 
 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint  hores del 
dia vint-i-cinc de juliol de mil  nou-cents noranta-sis,  es reuneixen a la sala 
de  sessions  d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de l'Ajuntament Ple que a continuació es  relacionen, en 
sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència  del  senyor 
Alcalde, i assistits  per  mi,  la Secretària General. 
 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Ramon Salabert Parramon 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramon Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sr.  Antoni Cortada i Valls 
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 



Sr.  Sergi Fernández Mesa 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sra. Gloria Recio Díaz  
Sra. Carmen Romero López 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sr.  Francisco Sánchez Granada 
Sr.  Gabriel Serrano Sánchez 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Ignacio Florez Barrón 
Sr.  Miguel López Sánchez 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'ordre del dia i que són els següents: 
 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.-  Lectura i aprovació de l'acta núm.  6/96,  corresponent  a la 
sessió ordinària del dia 27 de juny  d'enguany. 
 
 En  primer lloc, i després de donar-se  lectura  de l'acta  número  



6/96  per la Secretària  General,  pren  la paraula  el  Portaveu del Grup  
Municipal  d'IC-Els  Verds, senyor Frederic Prieto i Caballé, per manifestar que 
en el  primer  apartat  de la pàgina 23 de l'acta que se  somet  a aprovació, 
existeix un error, per quant en la seva penúltima línia se li atribueix al Grup 
Municipal de IC una intervenció del Grup Municipal de CIU. 
 
 Després  d'això, se somet a votació  l'acta  número 6/96, 
corresponent a la sessió ordinària del dia 27 de juny d'enguany,  la qual és 
aprovada per unanimitat, amb l'esmena anteriorment exposada. 
 
 
 
 
 2.- Ratificar l'acord de la Comissió de Govern  que a 
continuació s'indica. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la seva ratificació, 
es dóna lectura de l'acord adoptat per la Comissió de Govern, com a 
conseqüència de la seva urgència,  en  la sessió que s'especifica, el text  literal  
del qual és el següent: 
 
 
 Sessió celebrada el dia 17 de juliol de 1996 
 
 MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA  
 
 -  Rectificar l'error comès en l'acord adoptat  per la  Comissió de 
Govern de data 26 de maig d'enguany,  referent al Conveni subscrit amb 
l'Entitat Amics de la Ciutat. 
 
 "Vist  l'informe emès pel Cap del Gabinet de  l'Alcaldia, datat el 9 de 
juliol d'enguany, del qual es despren que  és necessari procedir a la correcció 
de l'error  comés en  l'acord de la Comissió de Govern de data 26 de maig  de 
1995, relatiu a la subscripció d'un conveni de  col.laboració amb l'Entitat 
Amics de la ciutat, regulador de  l'acció concertada entre ambdues per a 
l'edició de diverses  publicacions  sobre  la  Història de  Cornellà,  consistents  
en l'omissió  d'un  dels fascicles, en concret  el  número  7, titulat "La Nit de 
Reis", una història interminable". 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat  amb el que disposa 
l'article 105.2 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de Règim Jurídic de les 
Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú, proposa a 
la Comissió de Govern l'adopció dels següents 
 



A C O R D S 
 
 Primer.- Rectificar l'error comès en l'acord  adoptat  per  aquesta 
Comissió de Govern a que abans  s'ha  fet referència,  així com en el Conveni 
subscrit amb  l'Entitat Amics  de  la  Ciutat en execució d'aquest,  en  el  
sentit d'incloure com a publicació objecte de l'acció  concertada, el  fascicle 
número 7 de la col.lecció Cròniques de  Cornellà, titulat "La Nit de Reis", una 
història interminable." 
 
 Segon.-  Comunicar  el present  acord  a  l'Entitat Amics de la 
Ciutat, pel seu coneixement i efectes. 
 
 Tercer.-  Donar compte al Ple  d'aquest  Ajuntament per  a  la  seva  
ratificació  en  la  propera  sessió  que celebri." 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació l'acord, i és  ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 3.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 
 Per  la Secretària de la Corporació i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia,  com  a conseqüència  de  la seva urgència, el  text  literal  dels 
quals és el següent: 
 
 
 - Decret núm. 3.099/96 de data 28 de juny 
 
 "Vist  l'informe  emès per l'Assesor Local  per  la renovació  del  
Padró Municipal d'Habitants  de  l'exercici 1996,  sobre les incidències 
observades en els treballs  de finalització  de  la  tasca  per  part  de  l'agent  
censal Cristina López Pozo, que tenia assignada la secció  sisena, del districte 
3 d'aquesta ciutat, 
 
 Atès,  que  de l'esmentat informe  es  desprèn  que l'esmentada  
agent  no  ha complert  amb  les  instruccions rebudes  de  l'encarregat  de 
grup i  de  l'assesor  local, referents a recollir determinats fulls 
d'empadronament  que mancaven  segons les dades aportades per el propi 
agent  ni realitzar la revissió d'aquells habitatges que segons dades anteriors 
estaven ocupats, 



 
 Atès  el  què preveu l'apartat 8è. de  la  clàusula addicional  primera 
del contracte de treball, així  com  el que estableix la clàusula tercera del 
mateix contracte, 
 
 Atès, que per part del Departament d'Organització i Recursos  
Humans, es va convocar  l'interessada pel dia  26 de  juny  de 1996, als 
efectes de  tractar  sobre  aquestes incidències, 
 
 Atès,  que  l'interessada no es va personar  en  el Departament 
d'Organització i Recursos Humans el dia  esmentat, 
 
 Aquesta  Tinència  d'Alcaldia de Règim  Interior  i Governació, fent 
ús de les atribucions que li confereix  el Decret de l'Alcaldia 3336/95, de 27 de 
juny, 
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.- Extingir la relació laboral amb  l'empleada  Cristina  López 
Pozo, amb efectes 28 de juny  de  1996, d'acord amb el que preveu l'apartat c 
de la clàusula  addicional tercera del seu contracte de treball.  
 
 Segon.-  Procedir a practicar-li la  liquidació  de retribucions  
devengades  per l'empleada  i  no  percebudes relatives  a l'indemnització per 
desplaçaments,  nombre  de persones  empadronades,  nombre d'habitatges  i  
nombre  de locals de la secció assignada. 
 
 Tercer.-  Donar compte del contingut de la  present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació." 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 -  Decret núm. 3.252/96 de data 9 de juliol 
 
 "Aquesta    Alcaldia,   mitjançant   Decret    núm. 3381/1995,  de  
29 de juny, i a la vista de  les  propostes elevades pels diferents Grups Polítics 
amb  responsabilitat municipal, va procedir al nomenament dels diferents 
membres integrants  de  les  Comissions  Informatives  de  caràcter permanent  
d'aquest  Ajuntament,  establertes,  prèviament, mitjançant  acord plenari 
adoptat en sessió  extraordinària celebrada el dia 28 de juny de 1995. 
 
 Atès   que  el  Grup  Municipal  d'Iniciativa   per Catalunya-Els  



Verds ha elevat a aquesta Alcaldia  proposta de substitució de la senyora 
Adelina Cobos Caballero en  la Comissió  Informativa   de  Règim  Interior  i  
Governació, davant   el   seu  cessament  com  a   Regidora   d'aquesta 
Corporació. 
 
 Per tot això aquesta Alcaldia, a proposta del  Grup Municipal 
d'Iniciativa per Catalunya,  
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.-   Modificar  el  Decret  núm.   3381/1995,  dictat per 
aquesta Alcaldia el dia 29 de juny, en el sentit de substituir en la Comissió 
Informativa  de Règim Interior i  Governació, a la  senyora Adelina Cobos 
Caballero,   pel Regidor,  senyor Miguel López Sánchez, amb efectes del  dia 
d'avui. 
 
 Segon.-  Comunicar  el  present  acord  al  Regidor nomenat,  així  
com  al President i  Secretari  delegat  de l'esmentada  Comissió  Informativa, 
pel seu  coneixement  i efectes.  
 
 Tercer.-  Donar  compte del present  Decret  en  la propera sessió 
plenària que se celebri." 
 
 
        Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 - Decret núm. 3.404/96 de data 17 de juliol 
 
 
 "Vist  l'article  4  del  Reial  Decret  Legislatiu 5/1996, de 7 de juny, 
de mesures liberalitzadores en  matèria  de sòl i de Col.legis professionals, pel 
qual es  dóna nova  redacció a paràgrafs concrets dels articles 21, 22  i 47 de 
la Llei 7/1985, de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, 
modificant el repartiment competencial  que l'esmentada  norma havia 
realitzat en  matèria  d'urbanisme entre el Ple i l'Alcaldia. 
 
 Atès  que  en  virtut  d'aquest,  d'ara   endavant, l'Alcaldia   
assumirà  competències  en  relació  amb   les aprovacions    dels   
instruments   de    planejament    de desenvolupament dels Plans generals 
d'ordenació urbana i de gestió urbanística, no expressament atribuïts al Ple,  
així com dels projectes d'urbanització. 
 
 Atès que l'esmentada competència és susceptible  de delegació en 



virtut del que disposa l'article 13 de la Llei 30/1992,  de  26  de  novembre, de  
Règim  Jurídic  de  les Administracions  Públices i del  procediment  
administratiu comú,  al no trobar-se dins dels supòsits de  prohibició  a que  
fa referència l'article 21.3 de la Llei 7/1985,  de  2 d'abril. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en conformitat  amb les atribucions 
que legalment té atribuïdes 
 

H A    R E S O L T 
 
 Primer.- Delegar en el Ple l'exercici de les competències d'aquesta 
Alcaldia que a continuació es relacionen: 
 
 1.- Aprovació inicial dels següents Instruments  de planejament 
urbanistic: 
 
  - Plans Parcials 
  - Plans Especials 
  - Programes d'Actuació Urbanística 
  - Estudis de Detall 
 
 2.- Aprovació inicial dels següents instruments  de gestió 
urbanística: 
 
  - Delimitació de polígons i/o unitats   
    d'actuació.  
  - Projectes d'Urbanització. 
  - Projectes de Reparcel.lació. 
  - Projectes de Compensació. 
  - Estatuts i Bases d'actuació de les Juntes de 
    Compensació. 
  - Catàlegs. 
 
 
 3.-  En  general  l'aprovació  de  qualsevol  altre instrument   de  
planejament  o  gestió   urbanística   que desenvolupi  o executi   el 
planejament general,  la competència del qual no es trobi atribuïda al Ple de la 
Corporació. 
 
 
 Segon.- Les atribucions delegades s'hauran  d'exercitar pel Ple, 
sense necessitat de quorum especial per a la seva  aprovació,  en els termes i 
dins dels  límits  de  la present delegació, no sent susceptibles de ser 
delegades en cap altre òrgan. 
 



 En  el text dels acords adoptats pel Ple en  virtut de  la  delegació 
present, s'haurà de fer  constar  aquesta circumstància,  mitjançant  la  
inclusió en  la  seva  part expositiva del text següent: 
 
 Atès   que   l'adopció  de   l'acord   present   és competència  
plenària en virtut de la  Delegació  conferida per l'Alcaldia mitjançant Decret 
número 3404, de data 17 de juny de 1996." 
 
 Tercer.-  Les presents delegacions, en  conformitat amb el que 
disposa l'article 44.2 del Reglament  d'Organització, Funcionament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals, aprovat  per Reial Decret 2568/86, de 28 de 
novembre,  tindran  efecte  des del dia següent a l'adopció  del  present acord, 
sense perjudici de la seva publicació en el Butlletí Oficial  de  la Província, i  
tendran  caràcter  indefinit, sense  perjudici  de la potestat  d'advocació  per  
aquesta Alcaldia. 
 
 Quart.- Comunicar l'acord present al Regidor  Delegat  de l'Area 
d'Obres, Urbanisme, Manteniment  i  Serveis, així com als Caps dels 
Departaments Tècnic i  Administratiu de l'esmentada Area, pel seu 
coneixement i efectes. 
 
 Cinquè.-  Publicar el present acord en el  Butlletí Oficial  de  la  
Província i en  el  Butlletí  d'Informació Municipal, en compliment del que 
disposa l'article 44.2 del text legal abans esmentat. 
 
 Sisè.-  Donar compte del present Decret al  Ple  de l'Ajuntament, als 
efectes del seu coneixement i de l'acceptació  de  la  delegació,  en  la  primera  
sessió  que  se celebri." 
 
 
        Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 - Decret núm. 3.427/96 de data 19 de juliol 
 
 "Vist l'Anunci de la Direcció General d'Administració  Local del 
Departament de Governació de la  Generalitat de Catalunya de què s'està 
elaborant la proposta de relació de projectes dels ens locals de Catalunya que  
s'incorporaran  al  Programa Operatiu de Catalunya (Objectiu  2),  pel període 
1997-1999 als efectes de cofinanciació pel FEDER  i al  estar  interessat 
aquest Ajuntament en concòrrer  a  la present convocatòria, per considerar 
que la proposta que es presenta  pel municipi de Cornellà de  Llobregat   
compleix les prioritats establertes del objectiu núm. 2 formulat per la CEE. 
  



 De  conformitat amb l'anteriorment exposat i  donat que el termini 
de presentació de documentació finalitza  el dia  20 de juliol 1996, fent ús de 
les competència  que  em confereix  l'article  21.i)  de  la  7/85,  de  2   d'abril 
Reguladora  de  Bases  del  Règim  Local,  concordant   amb l'article 51.j) de la 
Llei 8/87, 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya 
 

R E S O L C 
 
 Primer.- Sol.licitar a la Direcció General  d'Administració Local del 
Departament de Governació de la Generalitat  de Catalunya l'inclusió del 
municipi de Cornellà  de Llobregat  en  la relació de projectes dels ens  locals  
de Catalunya que s'incorporaran al Programa Operatiu (Objectiu 2) pel període 
1997-1999 cofinanciats pel FEDER. 
  
 Segon.- Donar conformitat a les fitxes  normalitzades adjuntes, 
relatives als següents projectes: 
 
-  Xarxa  de Sanejament del Polígon Industrial  Solanas  de  
   Cornellà de Llobregat. 
 
-  Recuperació/Rehabilitació de Can Suris. 
 
-  Urbanització i Millora de la Connectivitat  del  Polígon  
   Industrial Quillet. 
 
 Tercer.-  Donar compte al Ple Municipal del present Decret, a  
efectes de ratificació." 
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 3463/96 de data 22 de juliol 
 
 "Vista  la necessitat de dedicació del personal  al servei  del  
Departament de Comunicació i  Premsa  d'aquest Ajuntament, en funció de les 
seves característiques i de la dotació de personal actualment adscrit, 
 
 Atès, que en l'actualitat el Departament està  sent dirigit  per  
l'empleada temporal Rocio García  Pérez,  que ocupa interinament una plaça 
de Tècnic Superior, especialitat  en  comunicació fins la provissió   definitiva  
de  la mateixa, 
 



 Atès, que la dedicació que estableix el Catàleg  de Llocs  de Treball 
del personal laboral per l'esmentat  lloc de treball és la jornada ordinària 
establerta pel  col.lectiu, 
 
 Atès, que aquesta dedicació és del tot  insuficient per  atendre la 
tasca que se li ha assignat des de  l'u  de març de 1996,  
 
 Atès, que la jornada que es precisa es fins tant es mantinguin  les 
circumstàncies actuals és la d'una  jornada especial de caràcter plena i 
exclusiva, 
 
 Atès,  així mateix l'informe elaborat pel  Departament  
d'Organització i Recursos Humans, per poder  resoldre aquesta situació. 
 
 Aquesta  Tinència  d'Alcaldia de Règim  Interior  i Governació, fent 
ús de les atribucions que li confereix  el Decret de l'Alcaldia 3336/96, de 27 de 
juny, 
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.-  Establir provissionalment per al lloc  de treball de Tècnic 
de Comunicació, el requisit de jornada de dedicació especial plena i exclusiva, 
amb efectes  retroactius  de  l'u de març de 1996, així com el   complement  de 
productivitat per aquesta dedicació equivalent a la quantia de 70.690,- 
pessetes mensuals, a percebre en dotze  mensualitats. 
 
 Segon.- Formalitzar amb l'empleada que ocupa  l'esmentat lloc de 
treball, Rocio García Pérez, el corresponent acord que reculli la modificació 
amb caràcter temporal  que s'estipula en el punt anterior. 
 
 Tercer.- Incoar el corresponent expedient de  modificació  
pressupuestària que reculli les següents  transferències  entre  partides, als 
efectes de dotar  la  partida afectada per aquesta mesura de la consignació 
adecuada: 
 
Partida                                   Dotació               Modificació                Dotació  
                                actual                                                proposta 
 
21 313.1600001             421.771.638                   -706.900         421.064.738     
21 463.13000                   18.891.163                    706.900           19.598.063 
 
 Quart.-  Donar compte del contingut de  la  present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació." 
 
 



 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 
 4.-  Aprovació de l'expedient de contractació i  la convocatòria 
de licitació, mitjançant concurs, del projecte executiu de les obres de 
recuperació mediambiental i  reforestació del marge del riu Llobregat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient instruït per a la  contractació, mitjançant concurs, 
de les obres d'execució del projecte de recuperació mediambiental i 
reforestació del marge  fluvial del riu Llobregat al municipi de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Vistos  els  informes  que  figuren  a  l'expedient emesos  per 
l'Arquitecte municipal, Cap del Departament  de   Contractació-Patrimoni i 
Intervenció Municipal. 
 
 Aquesta  Comissió  de Règim Interior  i  Governació proposa al Ple 
de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Procedir  a  la  contractació  mitjançant concurs de les 
obres d'execució del projecte de recuperació mediambiental  i  reforestació del 
marge  fluvial  del  riu Llobregat al municipi de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.-  Aprovar  el Plec de  Condicions  Econòmic- Administratives 
Particulars que figura com annex I. 
 
 Tercer.-  Convocar concurs per a  l'adjudicació  de les  obres, de 
conformitat amb l'article 86 de la  Llei  de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
 Quart.- Donar publicitat a la licitació  mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província. 
 



 Cinquè.- Autoritzar la despesa de caràcter  plurianual  i fent ús  de 
les facultats concedides per  l'article 84  del R.D. 500/90, de 20 d'abril, ateses 
les  circumstàncies excepcionals que concòrren en el present expedient  de 
contractació,  aplicar la mateixa en els exercicis  i  pels imports següents: 
 
51.432.6010415 exercici 1996  8.403.750.- ptes. 
51.432.6010415 exercici 1997 91.592.426.- ptes. 
 
subordinat  al  crèdit que es consigni  en  els  respectius pressupostos. 
 
 Sisè.- Fer constar als Plec de Condicions  Particulars  que  al no 
estar definitivament aprovat el  projecte, els licitadors hauran de fer constar 
en les seves  proposicions que es comprometen a l'execució del contracte  
incorporant qualsevol al.legació estimada en la fase d'exposició pública del 
projecte." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 5.-  Aprovació de l'expedient de contractació i  la convocatòria 
de licitació, mitjançant concurs, del projecte executiu de les obres de 
connexió i inter-relació de  l'espai  de  la  ciutat situat entre la part alta  i  
baixa  de Cornellà. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient  instruït per  la  contractació, mitjançant concurs, 
de les obres de connexió,  interrelació i ordenació d'un espai situat entre la 
part alta i baixa de Cornellà. 
 
 Vistos  els  informes  que  figuren  a  l'expedient emesos  per 
l'Arquitecte municipal, Cap del Departament  de   Contractació-Patrimoni i 
Intervenció Municipal. 
 
 Aquesta  Comissió  de Règim Interior  i  Governació proposa al Ple 
de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 



A C O R D S 
 
 Primer.-  Procedir  a  la  contractació  mitjançant concurs de les 
obres de connexió, interrelació i  ordenació d'un espai situat entre la part alta i 
baixa de Cornellà. 
 
 Segon.-  Aprovar  el Plec de  Condicions  Econòmic- Administratives 
Particulars que figura com annex I. 
 
 Tercer.-  Convocar concurs per a  l'adjudicació  de les  obres, de 
conformitat amb l'article 86 de la  Llei  de Contractes de les Administracions 
Públiques. 
 
 Quart.- Donar publicitat a la licitació  mitjançant anunci en el 
Butlletí Oficial de la Província. 
 
 Cinquè.- Autoritzar la despesa de caràcter  plurianual i fent ús de 
les facultats concedides per l'article 84 del  R.D. 500/90, de 20 d'abril, ateses 
les  circumstàncies excepcionals que concórren en el present expedient de  
contractació,  aplicar  la  mateixa en els  exercicis  i  pels imports següents: 
 
51.432.6010416 exercici 1996  79.523.166.- ptes. 
51.432.6010416 exercici 1997 481.447.640.- ptes. 
51.432.6010416 exercici 1998 134.932.316.- ptes. 
 
subordinat  al  crèdit que es consigni  en  els  respectius pressupostos. 
 
 Sisè.- Fer constar als Plecs de Condicions Particulars  que al no 
estar definitivament aprovat  el  projecte, els licitadors hauran de fer constar 
en les seves  proposicions que es comprometen a l'execució del contracte  
incorporant qualsevol al.legació estimada en la fase d'exposició pública del 
projecte." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 6.-  Aprovació de l'expedient de contractació i  la convocatòria 
de licitació del contracte de manteniment dels Polígons Industrials. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 



i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'expedient  instruït  per  la  contractació mitjançant concurs 
del servei de neteja viària, manteniment de les zones verdes o ajardinades, 
manteniment de  l'arbrat i manteniment de carrers i zones no ajardinades així 
com el transport  dels  residus fins l'abocador  i  demes  serveis relacionats  
amb  l'àmbit funcional del contracte,  que  es derivin de les clàusules del Plec 
de Condicions Tècniques. 
 
 Vistos  els  informes  que  figuren  a  l'expedient emesos pel Cap del 
Departament de Serveis Generals, Cap del  Departament de Contractació-
Patrimoni i Intervenció Municipal. 
 
 Aquesta  Comissió  de Règim Interior  i  Governació proposa al Ple 
de l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Procedir  a  la  contractació  mitjançant concurs  del  
servei de neteja viària, manteniment  de  les zones  verdes  o  ajardinades, 
manteniment  de  l'arbrat  i manteniment de carrers i zones no ajardinades, 
així com  el transport dels residus fins l'abocador. 
 
 Segon.-  Autoritzar la despesa de caràcter  plurianual  i aplicar la 
mateixa en els exercicis i pels  imports següents: 
 
 - Any 1996                    13.199.722.- ptes 
 - Any 1997                    31.679.332.- ptes 
 - Any 1998                    31.679.332.- ptes 
 - Any 1999                    31.679.332.- ptes 
 - Any 2000                    31.679.332.- ptes 
 - Any 2001                    31.679.332.- ptes 
 - Any 2002                    18.479.610.- ptes 
 
subordinat  al  crèdit que es consigni  en  els  respectius pressupostos. 
 
 Tercer.-  Aprovar  el Plec de  Clàusules  Econòmic-Administratives  
de  l'esmentat contracte  que  figura  com annex I. 
 
 Quart.- Aprovar el Plec de Condicions Tècniques que figura com 
annex II. 
 
 Cinquè.-  Convocar concurs per a l'adjudicació  del servei,  de  
conformitat amb l'article 160 de  la  Llei  de Contractes de les Administracions 



Públiques. 
 
 Sisè.- Donar publicitat als Plecs de Condicions i a la licitació 
mitjançant anunci en el Butlletí Oficial de la Província i Diari Oficial de la 
Generalitat." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 7.-  Aprovació de la cessió de l'ús  dels  terrenys situats al 
costat del camp de futbol de Sant Ildefons,  per a la instal.lació d'un parc 
central de sanejament. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Atès que el Ple Municipal, en sessió celebrada  el dia  28 de març 
de 1996, va acordar adjudicar a Fomento  de Construcciones y Contratas, S.A. 
i FCC Medio Ambiente, S.A, -Unió  Temporal d'Empreses-, el contracte de 
prestació  del servei de recollida d'escombraries, neteja viària i  clavegueram,  
per  estimar que l'oferta formulada  per  la  Unió Temporal  d'Empreses,  era la 
més avantatjosa de totes  les presentades el concurs convocat per adjudicar el 
Servei. 
 
 Atès  que l'oferta de Fomento de  Construcciones  y Contratas,  S.A., 
i FCC Medio Ambiente,S.A. -U.T.E.-  entre altres millores sense cost 
addicional, ofereix la construcció  d'un Parc de Nova Planta i deixalleria 
annexa  en  terrenys municipals, així com  la reversió a l'Ajuntament  de les 
instal.lacions una vegada finalitzada  la contracta. 
 
 Vist  l'informe  emès al respecte per  la  Cap  del Departament  
Tècnic d'Urbanisme i Obres, que estima d'interès  municipal  l'ubicació del 
Parc Central  de  sanejament proposat,  als terrenys municipals situats junt al 
Camp  de Fútbol  de  Sant  Ildefons, qualificats pel  PGM/76  com  a 
equipaments  comunitaris  i  dotacions de  nova  creació  a nivell local (clau 
7b) i per tant aptes per l'ús proposat. 
 
 Vist  l'article 72.1.2 del Reglament  de  Patrimoni dels Ens Locals, 



relatiu a la cessió de l'ús de béns patrimonials, i demes disposicions 
concordants de legal  aplicació. 
 
 A   la   vista  de  l'exposat,   aquesta   Comissió Informativa  de 
Règim Interior i Governació proposa al  Ple de l'Ajuntament, l'adopció dels 
següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Cedir,  a  Fomento  de  Construcciones  i Contratas,  S.A., 
i FCC Medio Ambiente, S.A.- U.T.E.-  l'ús dels terrenys de propietat municipal, 
de 6.300 m2 de superfície, que es grafien  en plànol adjunt, situats a  
l'Avinguda de Salvador Allende, al costat del Camp de fútbol Sant Ildefons,  a 
fi de que siguin destinats  a  la  construcció d'un Parc de Nova Planta i 
deixalleria annexa, de conformitat a la seva oferta, de novembre de 1995, que 
va  resultar adjudicatària  de la contracta de prestació del  servei  de recollida 
d'escombraries, neteja viària i clavegueram. 
 
 Segon.-  La cessió de l'ús dels terrenys es fa  pel  període de 
vigència del  contracte, havent de revertir  les instal.lacions,  la  construcció de 
les  quals  constitueix l'objecte de la cessió, a la finalització del contracte. 
 
 Tercer.- Sotmetre l'expedient de cessió a  informació pública, 
durant un període de 15 dies, en la qual  s'hi poden  formular reclamacions o 
al.legacions;  transcorregut el qual sense que s'hagin formulat s'entendrà la 
cessió com a definitiva. 
 
 Quart.-  Facultar al senyor Alcalde Josep  Montilla Aguilera, per a la 
firma del conveni de cessió." 
 
         
         Després  d'una detallada explicació  del  contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de  l'Area  de Règim Interior  i  
Governació,  senyor Antonio Balmón Arévalo, intervé el Regidor del Grup 
Municipal de IC-EV, senyor Frederic Prieto i Caballé, per preguntar  si hi ha 
afectacions de línies elèctricas,  contestant sobre això el President-Delegat de 
la Comissió  Informativa de  Règim  Interior  i Governació,  senyor  Antonio  
Balmón Arévalo, que no hi ha cap afectació. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup  Municipal del PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per preguntar si es farà la instal.lació a l'aire lliure o no, 
contestant sobre això el  President-Delegat de la Comissió Informativa de  
l'Area d'Urbanisme,  Obres, Manteniment i Serveis, senyor  Antonio Martínez 
Flor, que hi ha un projecte que contempla la  instal.lació  a l'aire lliure dels 
camions i  la  instal.lació coberta  per a les deixalles, oficines, vestidors,  



dutxes, taller, etc. 
 
 Així  mateix  i a instància del  Regidor  del  Grup Municipal de CIU, 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, el  Regidor-Delegat  d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis,  senyor Antonio   Martínez  Flor,  assenyala  que  el   
beneficiari d'aquesta cessió realitzarà la connexió amb el  col.lector, motiu pel 
qual el Regidor del Grup Municipal de CIU, senyor Antoni  Cortada i Valls 
pregunta si és per evitar els  mals olors, contestant al respecte el senyor 
Martínez que no  es poden  produir  mals olors perquè no hi ha  cap  
substància orgànica. 
 
 Finalment intervé el Regidor del Grup Municipal del PP,  senyor  
Francisco Sánchez Granada,  per  preguntar  si s'ha  pensat  que  tingui 
l'accés per la  part  oposada  al carrer  Salvador Allende, contestant al respecte 
el  senyor Martínez que hi ha previstes en el projecte dues  sortides, una  per 
la rotonda del camp de futbol i un  altre  lateral per Salvador Allende.  
 
 Desprès  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 

PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 
 8.-  Aprovació  de la modificació  de  crèdit  núm. 25/96 per 
suplement de crèdit finançat amb càrrec al  romanent de Tresoreria i 
Baixes per anul.lació de despeses. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economia i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'escrit de l'Interventor General de data  21 de juny d'enguany, 
referent a la necessitat de subvencionar a ADIGSA en 2.313.342'- pessetes per 
obres de reparació  al Polígon  Fontsanta II d'acord amb el conveni  subscrit  
amb l'esmentada Entitat. 
 
 Vist  l'escrit de la Cap del Departament de  Premsa de  data 24 de 
maig d'enguany referent a la sol.licitud  de modificació de crèdit per fer front a 
les despeses  ocasionades  per l'edició del llibre "Cornellanencs", no  previst en 
el Pressupost de l'exercici. 
 
 Atès  el  que estableix l'article 158  de  la  Llei 39/1988,  Reguladora 



de les Hisendes Locals i els  articles 35, 36 i 37 del R.D. 500/1990, de 20 
d'abril. 
 
 Atès  el  que estableix l'article 14 de  les  Bases d'Execució del 
Pressupost per a 1996. 
 
 Vist  l'informe favorable de l'Interventor  Municipal. 
 
 El  Tinent  d'Alcalde de Planificació,  Economia  i Hisenda, atès 
l'informe favorable de la Comissió Informativa  i  d'acord amb l'establert a 
l'article 16.1.a)  de  les Bases d'Execució del Pressupost per a 1996, proposa al  
Ple de l'Ajuntament l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovar  l'expedient  de  modificació  de crèdit  número  
25/96 mitjançant suplement  de  crèdit  amb càrrec al Romanent de 
Tresoreria i Baixes per anul.lació de despeses que es proposa segons el 
següent detall: 
 
ESTAT DE DESPESES 
                                               Consignació                                      Consignació 
Partida        Descripció                        Inicial          Altes          Baixes           Final 
 
75.431.45100  Subvenció obres ADIGSA       4.000.000         1.633.266          ----       5.633.266 
75.911.46300  Mancomunitats Intermpals.    9.522.000           ----         1.633.266      7.888.734 
63.463.22706  Treballs externs                      5.500.000         2.000.000          ----       7.500.000 
                                                                                         ------------------------------ 
                                                                                             3.633.266   1.633.266 
                                                                                  ============================== 
 
 
ESTAT D'INGRESSOS 
 
                                                                         Previsió                                           Previsió 
Partida        Descripció                                     Inicial          Altes          Baixes           Final 
 
71.87001      Romanent Tres./Supl.crèdit    27.011.389        2.000.000          ----     29.011.389 
 
 
 Segon.-  Exposar al públic el present acord en  els termes  
establerts en l'article 150 de la Llei 39/1988,  de 28 de desembre, Reguladora 
de les Hisendes Locals. 
 
 Tercer.-  El present acord s'entendrà definitiu  si en  el  termini  
d'exposició pública no  hi  ha  reclamació contra el mateix." 
 
 



 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i Hisenda, senyor Ramon Salabert  Parramon, se sotmet a votació el 
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
         
 
 
 

PROPOSTA DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 9.-  Aprovació  inicial de l'Estudi  de  Detall  de Reordenació de 
volums edificables a l'illa delimitada  pels carrers  Dolors  Almeda,  
Teodoro Lacalle,  Pau  Picasso  i Passeig dels Ferrocarrils Catalans. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'Estudi de Detall relatiu a la  reordenació de volums 
edificables a l'illa limitada pels carrers  Dolores  Almeda,  Teodoro Lacalle, Pau 
Picasso i  Passeig  dels Ferrocarrils Catalanes. 
 
 Atesos  els  informes  de la  Cap  del  Departament Tècnic  i  de 
l'Assessor Jurídic, ambdós  favorables,  dels quals  es  desprén la necessitat de 
redactar un  Estudi  de Detall que abasti la totalitat de l'illa, tal com  preveuen 
el  Pla Especial d'Ordenació Urbana del Sector Almeda i  el Pla  Parcial  Camp 
de l'Empedrat en els articles  30  i  22 respectivament. 
 
 Atès que segons l'article 22 de la Llei 7/1985,  de 2  d'abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local, en  la nova  redacció  donada a 
aquest per l'article 4  del  Reial Decret  Legislatiu  5/1996,  de  7  de  juny,  de   
mesures liberalitzadores   en  matèria  de  sòl  i   de   col.legis professionals,  
l'aprovació inicial dels Estudis de  Detall és una competència atribuïda a 
l'Alcaldia, que,  mitjançant Decret 3404/1996, de 17 de juliol, ha delegat en el 
Ple. 
 
 Atès  el que disposen els articles 26, 64 i 66  del Decret Legislatiu 
1/1990, de 12 de juliol, pel qual s'aprova  la  refosa dels Textos legals vigents  
a  Catalunya  en matèria urbanística i altre legislació concordant, així com els  
articles 140 del Reglament de Planejament  Urbanístic, 117.2  i  124 del Text 
Refós de la Llei del Sol, de  26  de juny, la Comissió Informativa d'Urbanisme, 
Obres,  Manteniment  i Serveis proposa a l'Ajuntament Ple, l'adopció  dels 
següents 



 
A C O R D S 

 
 Primer.- Aprovar inicialment l'Estudi de Detall  de reordenació de 
volums edificables a l'illa delimitada  pels carres  Dolores Almeda, Teodoro 
Lacalle, Pau Picaso i  Passeis dels Ferrocarrils Catalans. 
 
 
 Segon.- Sotmetre'l a informació pública pel termini de  15 dies 
hàbils, mitjançant anuncis al Butlletí  Oficial de la Província i un dels diaris de 
major difussió. 
 
 Tercer.- Considerar-lo aprovat definitivament en el cas de no 
produir-se al.legacions durant el periòde d'exposició pública." 
 
 
 Després  d'una detallada explicació  del  contingut del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió Informativa  de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i  Serveis, senyor Antonio Martínez Flor, intervé el Portaveu del  
Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per  preguntar si els 
propietaris de les altres parcel.les estan  d'acord, assenyalant el senyor 
Antonio Martínez Flor, que sí  perquè no representa cap despesa per a ells. 
 
 Seguidament pren la paraula de nou el Portaveu  del Grup 
Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que li ha 
sorprès que el  Gerent de l'Empresa  Municipal  de Desenvolupament Urbà de 
Cornellà, S.A.  (EMDUCSA) justifiqui  en la memòria de l'estudi de detall que  
es  fa per diferenciar a Almeda de Porta Diagonal, assenyalant  al respecte  el  
senyor Martínez que precisament  l'estudi  de detall té per objecte el contrari, 
es a dir, unificar  dues zones diferenciades que pertanyen al mateix barri. 
 
 Seguidament intervé el Regidor-Delegat de l'Area de Règim Interior i 
Governació, senyor Antonio Balmón Arévalo, per assenyalar que l'Ajuntament 
no ha modificat el districte  d'Almeda,  per la qual cosa només pot  existir  un  
sol barri Almeda.  
 
 A continuació intervé el Regidor del Grup Municipal de  CIU, el 
senyor Ramon Blanco Lorenzo, per manifestar que el seu  Grup s'abstindrà de 
votar aquesta proposta,  perquè  ja  en  la Comissió Informativa van 
manifestar  que  no  ho veien  clar i desitjen continuar estudiant el tema,  
perquè  sembla  que Emducsa amb això recupera uns terrenys  i,  pel contrari, 
els particulars no surten beneficiats.   
 
 Per  últim intervé  el Portaveu del Grup  Municipal del  PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per manifestar  que  el seu  Grup també  s'abstindrà de 



votar aquesta proposta,  de la mateixa manera que varen fer amb el Pla 
Almeda. 
 
 Després  d'això se sotmet a votació el dictamen,  i és  aprovat  per  
majoria absoluta   dels  assistents,  amb l'abstenció  dels Regidors del Grup 
Municipal del PP,  senyors  Amador Rosas Outes, Francisco Sánchez Granada  
i  Mª. Isabel  Espinosa  Fernández, i del Grup Municipal  de  CIU, senyors 
Antoni Cortada i Valls, i Ramón Blanco Lorenzo. 
 
 
 
 

MOCIONS DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 
 10.- Sobre el retard en el pagament de les  obligacions  
econòmiques  contretes per  les  diferents  entitats públiques  envers 
l'Ajuntament de Cornellà de  Llobregat  i els seus Organismes Autònoms i 
Societats Municipals. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Analitzats  els deutes que les diferents  administracions  acumulen 
amb l'Ajuntament de Cornellà de  Llobregat,  organismes autònoms i empreses 
municipals, per  diferents conceptes i exercicis, s'observa amb especial 
preocupació  com la immensa majoria del totat del deute prové  de la  
Generalitat de Catalunya; concretament 405  milions  de pessetes. Aquest 
deute prové quasi exclusivament de subvencions  atorgades  per a la 
realització  dels  plans  anuals d'ocupació,  cursos  de formació i inserció  
ocupacional  i s'ha anat acumulant des de 1992. 
 
 Aquesta  situació s'agreuja pel fet que els  esmentats  conceptes  
estan qualificats com a finalistes;  és  a dir,  es  cobren quan les accions 
objecte de  la  subvenció s'acrediten  realitzades  mentre  que  la  Generalitat  
rep aquests fons per trimestres anticipats mitjançant  transferència de l'INEM, 
amb la necessitat d'aplicar-los a aquesta finalitat. 
 
 Sense  voler entrar a considerar les raons per  les quals  les  
institucions, en el nostre  cas  la  Corporació Municipal, que realitzen 
efectivament la formació no  reben directament els fons per a aquesta comesa, 
i, en canvi,  la Generalitat,  que  no  executa cursos  directament,  és  la 
receptora dels recursos econòmics, podem considerar que els esmentats fons 
els rep la Generalitat per trimestres  anticipats  puntualment,  i és sorprenent 
i ilògic  que  s'hagi acumulat  un montant de la magnitud expressada i de  



manera gradual i creixent des de l'any 1992. Aquesta situació  cal considerar-
la com a preocupant i és motiu de greus perjudicis a les finances municipals. 
 
 En aquest sentit s'ha de ressaltar que  l'estimació ponderada  dels  
costos financers derivats  d'aquest  deute calculats  acumulativament  des  de 
l'any  1992  se  situen entorn  als  43  milions de pessetes  que,  lògicament,  
la Corporació  Municipal ha hagut de fer front amb  el  consegüent detriment 
en el seu pressupost consolidat,  originant al  mateix temps un cost addicional 
als contribuents de  la nostra ciutat.  
 
 Si la Corporació Municipal no hagués assumit aquest cost 
addicional, el perjudici hauria estat major si haguessim  declinat  continuar 
sol.licitant  plans  d'ocupació  i cursos  de formació professional, única forma 
de no  continuar augmentant el deute, ja que un considerable nombre  de 
persones d'aquesta ciutat no haurien pogut tenir contractes d'ocupació  o 
cursos de formació tan necessaris en el  context actual per accedir a 
l'ocupació. 
 
 Per  aquestes  raons el Grup  Municipal  Socialista creu convenient 
elevar al Ple de l'Ajuntament la següent 
 

M O C I O 
 
 Primer.- Posar en relleu la gravetat de la situació per la forma i 
mètode com es gestionen, per part del govern de  la  Generalitat de Catalunya, 
els  fons  destinats  als plans d'ocupació i cursos de formació ocupacional, pel  
fet que  aquests són finalistes i l'organisme pagador  els  rep per anticipat. 
 
 Segon.- Sol.licitar al Govern de la Generalitat  de Catalunya  que 
amb celeritat i sensibilitat envers la  problemàtica de les finances municipals, 
articuli una proposta que  permeti  en breu termini regularitzar  el  deute  pels 
conceptes esmentats.  
 
 Tercer.-  Crear els conductes  metodològics  pertinents  amb 
l'objecte que en les properes  programacions  de plans  d'ocupació  i formació 
ocupacional, un  cop  aquests s'hagin  realitzat i estiguin convenientment 
justificats  i acreditats documentalment, siguin pagats de forma  immediata." 
 
         
       Després d'una detallada explicació del contingut de la  Moció feta 
pel senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera, pren  la  paraula el Portaveu del 
Grup  Municipal  de  CIU, senyor  Antonio Cortada i Valls, qui després de  
manifestar la conformitat del seu Grup amb la proposta, assenyala  que fins  i 
tot creu en què s'ha tardat molt en  adoptar-la,  i que els agradaria que el 
mateix es fes extensiu als  deutes que  la  Diputació, el Consell Comarcal i el  



Ministeri  de Treball mantenent amb l'Ajuntament, i que sumades ascendeixen 
a 103.000.000.- ptes. 
 
 En relació amb aquesta intervenció pren la  paraula el senyor 
Alcalde, per assenyalar que la diferència és  que aquests  altres deutes són 
molt petits i en molts casos  no han estat pagats perquè no s'ha justificat la 
subvenció per part de l'Ajuntament, a diferència del que fa  la Generalitat, 
contestant en relació amb aquest tema el Portaveu  del Grup Municipal de 
CIU, senyor Antonio Cortada i Valls,  que això  també ha de passar en el cas 
de la Generalitat,  circumstància que és negada pel senyor Alcalde. 
 
  Així  mateix  el senyor Alcalde,  a  instància  del senyor  Cortada, 
informa que la subvenció pendent de  pagament del Consell Comarcal és una 
subvenció que ve  d'Europa i  que  fins que no arribi al Consell Comarcal,  
aquest  no podrà  abonar-la  a  l'Ajuntament. 
 
 Seguidament  intervé  el  President-Delegat  de  la Comissió 
Informativa de l'Area de Planificació, Economia  i Hisenda, senyor Ramon 
Salabert Parramon, per assenyalar que la concentració del deute de la 
Generalitat és  fonamentalment  derivada de l'impagament d'impostos que  
l'Ajuntament no  ha enviat a la via executiva i de Plans d'Ocupació  que  són  
fons finalistes que la Generalitat rep  trimestralment amb  antelació, mentre 
que a l'Ajuntament li abona  després de fets els Plans  en lloc d'anticipar els 
diners.  
 
 
 A  continuació intervé de nou el Portaveu del  Grup Municipal de 
CIU, senyor Antoni Cortada i Valls per  assenyalar  que  valdria  la pena que 
s'incorporés  a  la  Moció alguna referència del deute de les altres  
Administracions, contestant  al respecte el senyor Alcalde que no hi  hauria 
cap inconvenient sempre i quan es refereixin a programes ja executats. 
 
  Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal del PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per mostrar la conformitat  del  seu  Grup  amb aquesta 
Moció, en  la  mesura  que aquets  deutes  estan produint uns interessos  molt  
importants,  que estan menguant la capacitat econòmica  d'aquest 
Ajuntament. 
 
 Per últim intervé el Portaveu del Grup Municipal de IC-EV,  senyor 
Frederic Prieto Caballé, per manifestar  que el seu grup comparteix la filosofia 
de la Moció . 
 
 Després d'això se sotmet a votació la Moció, amb el text resultant de 
l'esmena plantejada pel Grup Municipal de CIU  i  és aprovada per unanimitat 
dels assistents  amb  la següent redacció: 



 
 "Analitzats  els deutes que les diferents  administracions  acumulen 
amb l'Ajuntament de Cornellà de  Llobregat,  organismes autònoms i empreses 
municipals, per  diferents conceptes i exercicis, s'observa amb especial 
preocupació  com la immensa majoria del totat del deute prové  de la  
Generalitat de Catalunya; concretament 405  milions  de pessetes. Aquest 
deute prové quasi exclusivament de subvencions  atorgades  per a la 
realització  dels  plans  anuals d'ocupació,  cursos  de formació i inserció  
ocupacional  i s'ha anat acumulant des de 1992. 
 
 Aquesta  situació s'agreuja pel fet que els  esmentats  conceptes  
estan qualificats com a finalistes;  és  a dir,  es  cobren quan les accions 
objecte de  la  subvenció s'acrediten  realitzades  mentre  que  la  Generalitat  
rep aquests fons per trimestres anticipats mitjançant  transferència de l'INEM, 
amb la necessitat d'aplicar-los a aquesta finalitat. 
 
 Sense  voler entrar a considerar les raons per  les quals  les  
institucions, en el nostre  cas  la  Corporació Municipal, que realitzen 
efectivament la formació no  reben directament els fons per a aquesta comesa, 
i, en canvi,  la Generalitat,  que  no  executa cursos  directament,  és  la 
receptora dels recursos econòmics, podem considerar que els esmentats fons 
els rep la Generalitat per trimestres  anticipats  puntualment,  i és sorprenent 
i ilògic  que  s'hagi acumulat  un montant de la magnitud expressada i de  
manera gradual i creixent des de l'any 1992. Aquesta situació  cal considerar-
la com a preocupant i és motiu de greus perjudicis a les finances municipals. 
 
 En aquest sentit s'ha de ressaltar que  l'estimació ponderada  dels  
costos financers derivats  d'aquest  deute calculats  acumulativament  des  de 
l'any  1992  se  situen entorn  als  43  milions de pessetes  que,  lògicament,  
la Corporació  Municipal ha hagut de fer front amb  el  consegüent detriment 
en el seu pressupost consolidat,  originant al  mateix temps un cost addicional 
als contribuents de  la nostra ciutat.  
 
 Si la Corporació Municipal no hagués assumit aquest cost 
addicional, el perjudici hauria estat major si haguessim  declinat  continuar 
sol.licitant  plans  d'ocupació  i cursos  de formació professional, única forma 
de no  continuar augmentant el deute, ja que un considerable nombre  de 
persones d'aquesta ciutat no haurien pogut tenir contractes d'ocupació  o 
cursos de formació tan necessaris en el  context actual per accedir a 
l'ocupació. 
 
 Per  aquestes  raons el Grup  Municipal  Socialista creu convenient 
elevar al Ple de l'Ajuntament la següent 
 



M O C I O 
 
 Primer.- Posar en relleu la gravetat de la situació per la forma i 
mètode com es gestionen, per part del govern de  la  Generalitat de Catalunya, 
els  fons  destinats  als plans d'ocupació i cursos de formació ocupacional, pel  
fet que  aquests són finalistes i l'organisme pagador  els  rep per anticipat. 
 
 Segon.- Sol.licitar al Govern de la Generalitat  de Catalunya  que 
amb celeritat i sensibilitat envers la  problemàtica de les finances municipals, 
articuli una proposta que  permeti  en breu termini regularitzar  el  deute  pels 
conceptes  esmentats.  Així mateix  fer  extensiva  aquesta reclamació de 
regularització de pagaments a la resta  d'administracions les quals tinguin 
deutes amb aquesta Corporació Municipal. 
 
 Tercer.-  Crear els conductes  metodològics  pertinents  amb 
l'objecte que en les properes  programacions  de plans  d'ocupació  i formació 
ocupacional, un  cop  aquests s'hagin  realitzat i estiguin convenientment 
justificats  i acreditats documentalment, siguin pagats de forma  immediata." 
 
 
 En aquest moment s'incorpora a la sessió el Regidor del  Grup  
Municipal  del PSC, senyor  José  Luis  Morlanes Galindo. 
 
 
         
 
 11.-  Modificació de l'Acord Plenari de data  28-6-95, de 
determinació del número, característiques i retribucions del personal 
eventual. 
 
       Es llegeix la Moció de l'Alcaldia-Presidència,  que textualment diu: 
 
 
 "Aquest  Ajuntament,  en  conformitat  amb  el  que disposen els 
articles 311 de la Llei 8/1987, de 15 d'abril, Municipal i de Règim Local de 
Catalunya, i  9 del Reglament de Personal al servei de les Entitats Locals de  
Catalunya, aprovat  per  Decret 214/1990, de 30 de juliol,  en  sessió plenària  
celebrada  el dia 28 de juny de 1995,  i  un  cop constituït  el  nou  
Ajuntament resultant  de  les  últimes eleccions  locals,  va  acordar  
determinar  en  nombre   i característiques  del personal eventual de  la  
Corporació, creant   sis  llocs  de  treball   de  personal   d'aquesta naturalesa. 
 
 Atès  que  actualment  resulta  convenient  per   a l'organització  
municipal,   a l'igual que  succeia  en  el mandat  corporatiu  anterior,  
l'ampliació  de   l'esmentat nombre  amb  la  creació  d'un  nou  lloc  de  treball  



que assumeixi les responsabilitats de direcció del  Departament de Premsa 
d'aquest Ajuntament. 
 
 
 Per  tot això, aquesta Alcaldia, en compliment  del que  disposa  
l'article  104.1  de la  Llei  7/1985,  de  2 d'abril,  Reguladora  de  les Bases  
del  Règim  Local,  en concordança  amb  l'article 311 de la Llei  8/1987,  de  
15 d'abril,  i  amb l'article 9 i següents  del  Reglament  de Personal  al  Servei 
de les Entitats Locals  de  Catalunya, abans  esmentats, proposa al Ple de 
l'Ajuntament  l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Modificar els punts primer i tercer de  la part  dispositiva 
de l'acord plenari a que abans  s'ha  fet referència,  en el sentit d'incloure una 
plaça de  personal eventual amb les característiques següents: 
 
 
                    Característiques                                        Retribucions 
Número       denominació                       dedicació                  anuals 
 
   1              Cap de Premsa                        Plena                 5.091.597 
                    i de Comunicació 
 
La descripció del lloc de treball serà la següent: 
 
CAP DE PREMSA I COMUNICACIO: 
 
Es  responsable de la direcció i coordinació  dels treballs  i  del  personal 
adscrit  al  servei  de Comunicació  de  l'Area de  Cultura,  Comunicació, 
Relacions Ciutadanes i Esports, i de l'execució de la política municipal en 
matèria de premsa. 
 
 
 Segon.- Publicar aquests nomenament en el  Butlletí Oficial de la 
Província i en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en compliment 
del que estableix l'article 10 del Reglament de personal al servei de les  
Entitats Locals de Catalunya." 
 
 
       Després  d'una breu explicació del contingut de  la Moció  feta pel 
senyor Alcalde, José Montilla Aguilera,  se sotmet a votació, i és aprovada per 
unanimitat dels  assistents. 
 
 



 
 
 

MOCIO DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
 
 12.-  Pronunciar-se  en contra de  la  llei  Helms-Burton i també 
en contra de l'exigència del govern dels EUA per tal que Espanya i d'altres 
paissos la facin complir. 
 
       Es llegeix la Moció dels Grups Polítics Municipals, que textualment 
diu: 
 
 
 "Atès que les relacions econòmiques mundials han de regir-se per 
les normes i principis del dret internacional. 
 
 Atès  que  aquestes normes  estableixen  la  lliure circulació  de 
capitals, empreses i mercaderies  arreu  del món. 
 
 Atès  que  qualsevol impediment  d'aquestes  normes respecte a 
algun país en concret, repercuteix més negativament en la població més 
desfavorida, especialment la infantil. 
 
 Atès  que cap país del món, per gran i poderós  que segui, no té cap 
dret a imposar a un altre, en defensa dels seus propis interessos i mitjançant 
pressions exterior, cap tipus d'organització política, econòmica i social. 
 
 Atès que l'anomenada Llei Helms-Burton, referida al país  cubà i 
aprovada recientment al senat  d'EUA,  atempta contra tots els punts 
assenyalants anteriorment i 
 
 Atès que, tant la pròpia Unió Europea, com  l'Organització  d'Estats  
Americans, així  com  destacats  líders polítics i d'opinió del nostre país han 
rebutjat l'esmentada Llei. 
 
 Els  grups  municipals proposem al  Ple,  l'adopció dels següents 
acords: 
 
 Primer.- Pronunciar-se en contra de la Llei Herlms-Burton i també 
en contra de l'exigència del govern dels EUA per tal que Espanya i d'altres 
països la facin complir. 
 
 
 Segon.-  Instar al Govern espanyol per tal  que  no apliqui  aquesta 



Llei i que porti aquesta oposició  a  tots els foros i organismes internacionals, 
donat que infringeix el dret  internacional i d'acord a la posició establerta en el 
sí de la U.E. 
 
 Tercer.-  Mantenir i pontenciar la  cooperació  amb Cuba a tots els 
nivells, tan institucionals com no governamentals. 
 
 Quart.-  Comunicar  aquest acord al  President  del Govern  
espanyol  i als ambaixadors dels EUA i de  Cuba,  a Espanya." 
 
         
       Després d'una detallada explicació del contingut de la Moció feta pel 
President-Delegat de la Comissio Informativa  de  l'Area de Règim Interior  i  
Governació,   senyor Antonio  Balmón Arévalo, intervé el Portaveu Municipal  
del PP,  senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar que  el  seu Grup  està a 
favor d'aquesta Moció, encara que  reitera  la seva opinió de què en els 
assumptes que no afecten directament a la vida de la ciutat d'ara endavant 
s'abstindran.         
 
 Seguidament  intervé  el  President-Delegat  de  la Comissió  
Informativa  de l'Area de Serveis a  la  Persona, senyor  Vicenç Badenes i 
Teixidó, per informar de  la  seva estada a l'Havana, ciutat amb la qual s'ha 
firmat un  acord de  col.laboració, i per transmetre  l'agraïment  d'aquesta 
ciutat per l'esforç realitzat per Cornellà i els  diferents Grups Municipals, en la 
col.laboració per a la  construcció d'un Hospital a Mariel. 
 
 Desprès  d'això se sotmet la Moció a votació, i  és aprovada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 13.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  de 
IC-EV, senyor Frederic Prieto i Caballé,  per efectuar els precs i preguntes 
següents: 
 
 
 "A)  Un  cop ens arriba l'acta de  la  Comissió  de Govern del dia 19 
de juny, veiem que, amb motiu de la Festa Major,  una  vegada més s'ha de 
procedir  d'urgència  a  la contractació  del  personal per  a  realitzar  
determinades tasques, sense la publicitat ni el procediment que  permeti 
assegurar la igualtat d'oportunitats i evitar que uns  pocs es  trobin  en 
situació privilegiada, a  vegades  de  forma permanent. 



 
 En  conseqüència creiem necesari adreçar al  govern municipal la 
següent 
 
 PREGUNTA 
 
 Donat que de forma periòdica es produeix la  necessitat de 
contractar d'urgència i per a períodes curts a  un nombre indeterminat de 
persones, i a fi i efecte de  garantir  la publicitat i la igualtat d'oportunitats,  es  
pensa articular un procés de selecció, amb la deguda  publicitat, que  permeti  
constituir una bossa  d'aspirants  a  aquests treballs  que, de forma 
alternativa i ordenada,  pugin  ser contractats quan es dona el cas? 
 
 Si fos així, quan es pensa fer i com?". 
 
 
 "B)  Després de la realització del darrer padró  es coneix que a 
Cornellà de Llobregat hi ha uns 2.835 habitatges dels que no consta que 
estiguin habitats. 
 
 Aquesta  xifra  sembla  realment  escandalosa  quan molts  
ciutadans,  especialment  joves,  tenen   veritables dificultats  per a accedir a 
un habitatge. I, en  qualsevol cas,  és una realitat que no pot passar 
inadvertida  en  la difusió de la política d'habitatge de l'Ajuntament. 
 
 En conseqüència, creiem necesari adreçar a  l'equip de govern 
minicipal les següets 
 
 PREGUNTES 
 
 1.-  Es  pensa  endegar un estudi  més  acurat  que permeti  definir  
les diverses  situacions  que  defineixen aquest 10% del parc d'habitatges de 
Cornellà que no figuren com a habitats? cóm i quan? 
 
 2.-  S'està  disposat a definir  un  programa   que conseqüentment  
al que determini aquell estudi, tendeixi  a afavorir   la  reutilització  del  major  
nombre   possible d'aquets  habitatges,  especialment  aquells  que  permetin 
resoldre situacions de col.lectius específics (especialment joves) per la via del 
lloguer?." 
 
 
 "C)  El  Forum Cornellà Solidari ha  canalitzat  al llarg d'aquest anys 
la major part de les iniciatives  municipals  de cooperació i solidaritat, i ha 
impulsat  algunes iniciatives de participació de ciutadans i entitats  locals en  
aquets  afers, especialment adreçats cap  a  paliar  la guerra de Bòsnia i les 



seves conseqüències i a construir un hospital a Mariel (Cuba). 
 
 Res d'això pot ser titllat de negatiu i aquesta  no ha  estat  mai  la 
nostra intenció.  Però  malgrat  aquesta consideració  positiva,  hem  insistit 
de fa  temps  en  la necessitat  de  que aquest Forum Local  clarifiqui  el  seu 
caràcter,  objectius, estructura i formes de  funcionament, en  ares a la 
claretat, transparència i funcionament  democràtic. 
 
 De  fet el propi Forum té previst  destinar  alguna reunió  a  debatre 
aquestes qüestions,  esperem  que  abans d'acabar aquest any. 
 
 Una de les conseqüències d'aquesta situació és  que els  criteris  per 
a definir la destinació  de  la  partida municipal  que recull el 0,56% del 
pressupost i,  sobretot, la  forma  d'accedir-hi  de les entitats  que,  per  pròpia 
iniciativa, es dediquen  a aquests objectius queden ara per ara totalment 
confusos. 
 
 En aquest sentit, el grup municipal d'IC-EV proposa a l'equip de 
govern els següents 
 
 PRECS: 
 
 1.-  Que  doni  suport  a  endegar  amb  la   major cel.leritat  
l'esmentat  procés de clarificació  del  Fòrum Cornellà Solidari. 
 
 2.-  Que es comprometi a portar al Ple  la  decisió del destí de la 
partida del 0,56%. 
 
 3.- Que destini una part d'aquest fons a subvencionar  o recolzar els 
projectes de cooperació  que  qualsevol entitat  de Cornellà o amb delegació a 
Cornellà tinguin  en curs o en previsió, sempre que demostrin la seva viabilitat 
i estiguin correctament plantejats. Que, amb aquest  objectiu,  s'enllesteixi el 
més aviat possible una  convocatòria pública que asseguri la publicitat, 
igualtat de  possibilitats i objectivitat de les resolucions finals." 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup  Municipal del PSC, 
senyor Antonio Balmón Arévalo,   per manifestar en relació  al  primer prec,  
que com ja va  informar   en  el últim  Ple, aquestes contractacions abans eran  
financiades pel  capítol II del pressupost, ja que es  contractava  una 
cooperativa  que englobava aquestes persones, i aquest  any es  va fer una 
opció diferent  i es va pressupostar  en  el capítol I. El problema és que com 
eren necessàries per a la Festa  Major,  es van tenir  que  realitzar  
contractacions d'urgència  perquè no donava temps, assenyalant que el  que 
es  pensa  fer en el futur és clarificar el perfil  de  les persones  que es 
necessiten i realitzar una oferta  pública  i un concurs. 



 
  En relació a la segona pregunta, el senyor  Balmón  manifesta la 
seva sorpresa, ja que fins a finals  d'octubre no es sabra la xifra  definitiva de 
pisos buits, encara que espera  obtenir  dades també de quin tipus  
d'habitatges  i dels motius pels que es troben desocupats, dades que  seran 
facilitades  als  Grups  Municipals. En lo  referent  a  la possibilitat  de  
realitzar accions  concretes  per  paliar aquest  problema,  el senyor Balmón 
assenyala que   és  més difícil,  ja  que al seu parer es tindria  que  impulsar  a 
nivell de tot el país i no d'una sola ciutat. A pesar de la qual cosa quan es 
tinguin dades definitives es valorarà  el que  es  pot  fer des d'aquí, encara que  
és  molt  difícil actuar en propietats privades des de l'àmbit municipal. 
 
 Seguidament intervé, el senyor Alcalde, José Montilla  Aguilera,  per 
assenyalar que  també  seria  important veure  si  el percentatge d'habitatges 
desocupats  és  molt elevat  en aquest municipi en relació amb altres  
Municipis de característiques similars, per així estudiar les  causes que 
produeixen aquestes circumstàncies. 
 
 
 Així mateix el senyor Alcalde assenyala  que  per a la  resolució 
d'aquest problema caldria una iniciativa  amb un  caràcter més ampli que el 
purament local, ja que és  un tema molt complicat. Per exemple, ara s'ha 
aprovat la  llei del  registre de fiançes de Catalunya, i encara que  és  un tema  
que  no afecta directament  aquest problema,  al  seu judici   és el mateix 
àmbit de poder, el  que té que  arbitrar polítiques per  evitar aquest problema 
dels habitatges desocupats,  bé incentivant els lloguers o  bé  penalitzant que 
es disposi d'habitatges buits. 
 
 Per  últim,  i en relació al prec  C),  intervé  el President-Delegat  de 
la Comissió Informativa de l'Area  de Serveis a la Persona, senyor Vicenç 
Badenes i Teixidó,  per assenyalar que l'Equip de Govern  també està 
interessat  en què  el Fòrum Cornellà Solidari s'instrumentalitzi d'alguna 
manera, la qual cosa no es senzilla ja que engloba a  molta gent  i molt 
diversa,  i que el repte del govern  municipal és enfortir lo que ja està montat.  
 
 Així mateix el senyor Badenes assenyala que efectivament s'està 
parlant de què el 0,56% ha de ser obert, i no ha  de ser un tema que es 
canalitzi únicament a través  del Fòrum quan hi hagi uns altres projectes que 
compleixen  els requisits.  
 
 En relació amb aquesta questió intervé a  continuació el senyor 
Alcalde, per manifestar que a l'octubre com a màxim es decidirà la destinació 
final del 0,56% del pressupost  per assumptes de cooperació, que parcialment  
es  pot destinar  a  projectes  de cooperació que  no  derivin  del Fòrum,  
encara que hi ha alguna reticència d'inici,  perquè s'haurà de veure quins 



projectes se seleccionen, per evitar que s'esgotin les partides en despeses de 
intermediaris. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup  Municipal de IC-EV, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, per  assenyalar que  el problema és que una 
entitat que tingui un  projecte d'aquest  tipus  no sap si ha d'anar a través del  
Fòrum  o esperar  que  l'Ajuntament  realitzi  una  convocatòria  de 
subvencions, per la qual cosa demana que es clarifiqui, per què  les  entitats  
ho tinguin clar, tot  i  compartir  les reticències  que ha expressat el senyor 
Alcalde en quant  a que se seleccionin molt correctament els projectes. 
 
 
 Seguidament  intervé el Regidor del Grup  Municipal de  CIU , 
senyor Ramón Blanco Lorenzo, per donar  les  gràcies,  ja que per segona 
vegada ha vist fotografies  en  el Butlletí d'informació municipal de Regidors de  
l'oposició. Així mateix el senyor Blanco formula un prec, consistent en què la 
piscina municipal tingui passis de temporada, perquè si  no  s'encareix molt el 
seu cost per a les  famílies,  a diferència del que passa en altres poblacions. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup  Municipal de  CIU,  
senyor Antoni Cortada i Valls,  per  a  preguntar quina  destinació  se  li 
donarà al terreny  que  es  troba situat darrera  de l'edifici de la carretera de 
Sant  Ildefons, tocant a Esplugues.  
 
 Seguidament  intervé  el Portaveu del Grup  Municipal, del PP, 
senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar  que li han passat l'informació  
que va sol.licitar en relació a les subvencions, però amb errades groses, ja que 
en  setembre se li va dir que la subvenció de la Junta de  Andalucia habia 
estat pagada i ara, en aquesta última informació,  se li ha assenyalat que es va 
abonar en març del 1994.  
 
 Així mateix el senyor Rosas assenyala que, en relació  a les despeses 
de la Festa Major, ell va  demanar  una altra  informació de la que se li ha 
facilitat, ja  que  el que demanava era la relació de les despeses 
individualitzades de la Festa Major, per comprovar si es van pagar  actes 
realitzats  per una entitat i no pel Ajuntament, motiu  pel qual  reitera aquesta 
petició  i sol.licita poder  disposar d'aquesta   informació  al  setembre,  
recordant   que   ho sol.licita en relació amb els dos últims anys. 
 
 A continuació  intervé la Regidora del Grup Municipal del PP, 
senyora Isabel Espinosa Fernández, per efectuar els precs i preguntes 
següents: 
 
 1.-  Pregar que es controli l'horari del  reg  dels jardins, perquè en 
aquest moment es realitza amb molt  poca sensibilitat,  ja  que es realitza a les 



15 hores   per  la qual cosa la gespa es crema. 
 
 2.- Preguntar perquè s'ha editat un butlletí  d'informació municipal 
especial pel barri d'Almeda, quan aquest es també un barri de Cornellà, i quin 
és el motiu, ja que a primera  vista  sembla ser propagandístic. Així  mateix  la 
senyora  Espinosa  pregunta si s'han repartit aquests  butlletins   especials  
als  veïns del barri Almeda  o  a  tot Cornellà. 
 
 A  continuació intervé el President-Delegat  de  la Comissió 
Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, per, en relació  a la pregunta formulada pel senyor 
Cortada,   assenyalant  que es va arreglar una part fa uns mesos i que  queda 
un tros en el que s'està discutint si  s'instal.la un  gran pipi-can i s'habilita la 
resta perquè aparquin  els  cotxes els veins. 
  
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde per, en relació amb 
el prec efectuat pel senyor Blanco, pel  que fa a la piscina, assenyalar que les 
taxes de la piscina van ser aprovades pel Ple, pel que considera que quan es 
tornin a  debatre les Ordenances Fiscals, es pot realitzar  aquest suggeriment. 
 
 Seguidament  intervé el el President-Delegat de  la Comissió  
Informativa  de l'Area de Serveis a  la  Persona, senyor Vicenç Badenes i 
Teixidó, per assenyalar en  relació amb  aquest  tema, que si hi ha algun grup 
d'esplai  de  la ciutat  que  han anat a la piscina de Sant Joan  Despí,  es lògic,  
perquè és una piscina diferent de la  de  Cornellà. Aquella  és  coberta i té 
menys profunditat, el que  la  fa apta per els més petits, circumstància que 
també ocurreix a la  inversa, en el sentit que hi ha persones de  Sant  Joan 
que venen a Cornellà. 
 
 Tot  seguit  intervé  el  President-Delegat  de  la Comissió 
Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, Manteniment i Serveis, senyor 
Antonio Martínez Flor, per  manifestar,  en relacio amb el prec de la senyora 
Espinosa que  hi ha  alguns parterres grocs, perquè  no és gespa sinó  grama  
i  és  normal que la grama en aquest  temps  tingui  aquest color  grogeng, la 
qual cosa no vol dir que estigui  morta. Pel  que fa referència a l'hora de reg, el 
senyor  Martínez assenyala que és com a conseqüència de l'horari dels 
treballadors  per  la qual cosa cada vegada es  va  ampliant  el nombre  de 
zones amb reg automàtic per evitar aquesta  problemàtica, el que també 
ocasiona  problemes amb els  veïns, ja que alguns han arribat a queixar-se de 
què el reg  automàtic  per  la nit els impedeix dormir, com  va  passar  al 
carrer Fresno. 
 
 En relació amb aquest tema intervé una altra vegada la senyora 
Isabel Espinosa Fernández per assenyalar que  ha vist  zones  que  s'estaven 
regant a mitja  tarda  amb  reg automàtic,  assenyalant al respecte el senyor 



Martínez  que això es mirarà i es corregirà. 
 
 Seguidament intervé el senyor Alcalde per, en relació a la pregunta 
formulada per la senyora Isabel  Espinosa Fernández,  pel que fa a la 
publicació d'un butlletí  d'informació especial per al barri Almeda, assenyalar 
que no és la  primera vegada que l'Ajuntament ho fa per a un barri  o un 
carrer, i en aquest cas solament es reparteix  a la zona afectada, assenyalant 
així mateix el senyor Alcalde  que es fa  quan es considera convenient i que no 
es descarta  tornar-ho a fer en el futur. 
 
  
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les  vint-i-una hores i trenta minuts, 
signant la present acta l'Alcalde-President, juntament amb mi, la Secretària 
General,  que ho certifico. 
 


